
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1198

Hvilket indtryk gør det på ministeren, at spildevandsoverløb fra Odense ifølge artiklen

"1,65 mio. kubikmeter urenset spildevand løbet ud i fjorden og å-systemet" fra Fyns Amts

Avis den 7. juli 2020 er 5-6 gange større, end de spildevandsudledninger der var tale om i

sagen tidligere på året fra hovedstadsområdet til Øresund?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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